

Nouan-le-Fuzelier, 28 Sept 2022

Référence : Eaton_CCSASSM20220928

Objet : Conduits Capriplast / Capriflex - Impact

A qui de droit, nous confirmons que nos conduits Capriplast et Capriflex pour l'installation électrique ont fait l'objet d'essais de résistance à l'impact au froid conformément aux exigences des normes EN 61386-1 et EN 61386-23 harmonisées au titre de la directive européenne basse tension 2014/35/EU.

Les conduits Capriplast et Capriflex rapportent une résistance à un impact de 6 joules à une température respective de -5°C et -45°C.

To whom it may concern, we confirm that our Capriplast and Capriflex conduits for electrical installation have undergone cold impact resistance tests in accordance with the requirements of standards EN 61386-1 and EN 61386-23 harmonized with the under the European Low Voltage Directive 2014/35/EU.

Capriplast and Capriflex conduits report an impact resistance of 6 joules at a temperature of -5°C and -45°C respectively.

Restant à votre disposition,
Remaining at your disposal,

Bien cordialement,
Best regards,

Samuel MAUGER
Responsable Certification Produits et Essais
Certification & Testing Manager